
Tisztelt Miniszter Úr, Elnök Úr, kedves vendégek, hölgyeim és uraim!  

A Magyar Kastėlyok és Kúriák Egyesülete elnökeként tisztelettel és köszönettel 
fogadtam el a védnökségi felkérést a 14. Magyar Szarvasgomba termesztés 
napjára. Egyesületünk régi kapcsolatot ápol a Magyar Szarvasgomba 
Szövetséggel. Elnökségünk tagja dr. Péchy László az önök közösségének is 
részese. Egyesületünk a 90-és évek közepén-alakulása óta- elkötelezett munkát 
végez épített örökségünk megóvásáért. Kastélyok,várak,kúriák sora épül újjá. Dr 
Virág Zsolt kormánymegbízott úr, aki a Kastélyprogram felelőse, szintén 
elnökségi tagunk. Szervezeteink kapcsolódási pontja és együttműködésre 
inspiráló lehetősége a szarvasgombák gyűjtésének és fogyasztásának 
évszázadokra visszanyúló tradíciói, ami Magyarországon az 1300-as évekre 
nyúlik vissza. Ahogy a nagy francia Szakács mondja ”a Szarvasgomba a konyha 
gyémántja”. Mivel a gyémánt igen drága ékszer, ezért a királyi, főúri konyhák 
kiemelt és kedvelt fűszer jellegű étele volt, amit pompás kastélyokban és 
palotákban szolgáltak fel. Érdemes lenne a kastélyok kávézóikban 
szarvasgombával ízesített különlegességeket kínálni és az ajándékboltokban 
különféle készítményeket árulni, hogy minél többen ismerjék meg ezt a 
gasztronómiai csodát. Szívesen felajánlom egyesületünk segítségét a jövőbeli 
rendezvényeikhez helyszínt keresni, hogy méltó környezete legyen ennek a nemes 
és különleges gombafajtának a népszerűsítéséhez hazai és külföldi 
érdeklődőknek. Hozzuk vissza múltunkat a jelenbe együtt gondolkodva. 
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